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INTERPELACJA 

 

 W związku ze złożonymi do Budżetu Obywatelskiego na rok 2023 propozycji 

dotyczących doposażenia placów zabaw przy MP 1 i 10  proszę o informację,  

czy autorzy tych projektów otrzymali zgodę Dyrektorów jednostek na ich złożenie? 

Ponadto proszę o informację czy dyrekcje w formie pisemnej zobowiązały się  

do udostępniania placów zabaw (codziennie do późnych godzin wieczornych oraz  

w czasie wakacji) dla mieszkańców danego osiedla? 

Niewątpliwie ideą projektu Budżetu Obywatelskiego (zwłaszcza osiedlowego) jest to, 

aby służył on jak największej ilości mieszkańców danego osiedla.  

Niestety z poczynionych przeze mnie obserwacji przez ostatnie lata wynika,  

iż Miejskie Przedszkola z chęcią korzystają z tego rozwiązania doposażania  

czy modernizacji placów zabaw nic w zamian nie oferując. Bramy każdego  

z przedszkoli są zamykane dla mieszkańców danej społeczności po godzinie 16.30 

oraz w weekendy. Nadto również podczas wakacji (jeśli dana jednostka nie pełni 

dyżuru) nie ma możliwości korzystania z nich przez kogokolwiek z osiedla. 

Rozumiejąc przesłanie składanych projektów, wnioskuję aby wszystkie place zabaw 

na terenach miejskich jednostek oświatowych, które skorzystały lub skorzystają  

z modernizacji placów zabaw w ramach osiedlowego budżetu były udostępniane  

dla wszystkich chętnych dzieci z osiedla i to nie tylko w godzinach i dniach 

funkcjonowania jednostki. 
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